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РЕФЕРАТ 

 

 Дипломная работа содержит: 62 стр, 5 рисунка, 25 таблиц, 16 приложений, 

36 источников. 

РЕСУРСНАЯ БАЗА БАНКА, СОБСТВЕННЫЕ СРЕДСТВА, 

ПРИВЛЕЧЕННЫЕ СРЕДСТВА, ЗАЕМНЫЕ СРЕДСТВА, УСТАВНЫЙ 

КАПИТАЛ, РЕНТАБЕЛЬНОСТЬ 

Объект исследования – деятельность ОАО ”Сбер Банк“ по формированию 

устойчивой ресурсной базы. 

Предмет исследования – ресурсная база банка. 

Цель работы: разработка направлений развития деятельности ОАО ”Сбер 

Банк“ по формированию устойчивой ресурсной базы. 

В ходе исследования были поставлены и решены следующие задачи: 

1. Рассмотреть источники формирования устойчивости ресурсной базы 

банка; 

2. Провести анализ ресурсной базы банка; 

3. Предложить рекомендации по совершенствованию формирования 

устойчивости ресурсной базы банка. 

Методы исследования: системный подход, индукция, анализ. 

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно-аналитический 

материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, а 

все заимствованные из литературных и других источников теоретические, 

методологические и методические положения сопровождаются ссылками на их 

авторов. 

 

 

_________________ 

   (подпись студента) 
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ESSAY 
 

Course work contains: 62 pages, 5 figures, 25 tables, 16 applications, 36 sources. 

RESOURCE BASE OF THE BANK, EQUITY FUNDS, ATTRACTED FUNDS, 

BORROWED FUNDS, AUTHORIZED CAPITAL, PROFITABILITY 

The object of the research is the activities of “Sber Bank” OJSC to form a 

sustainable resource base. 

The subject of research is resource base of the bank. 

Purpose of the work: identifying problems in the formation of the resource base 

of OJSC ”Sber Bank“ by studying the trends and reasons for changing indicators, 

developing ways to improve this type of bank activity. 

 In the course of the study, the following tasks were set and solved: 

1. To consider the sources of formation of the bank's resource base; 

2. To analyze the bank's resource base; 

3. To propose recommendations for improving the formation of the bank's 

resource base. 

Research methods: systems approach, induction, analysis. 

The author of the work confirms that the calculation and analytical material given 

in it correctly and objectively reflects the state of the process under study, and all 

theoretical, methodological and methodological provisions borrowed from literary and 

other sources are accompanied by references to their authors. 

 

 

___________________ 

(the student's signature) 
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